
Indkomne forslag til generalforsamlingen 2022  

Forslagsstiller: Bestyrelsen  

Forslag: Afvanding af våde områder 

Bestyrelsen er er på sidste generalforsamling blevet pålagt at komme med to konkrete bud på afvanding af 

området. Omfanget af de to tilbud vi har fået er blevet aftalt på sidste generalforsamling. 

Vi har fået to overslag der i runde tal koster 150.000, - kr. for en løsning hvor vi får lov til at lede vandet 

over i naboens dræn mod at vi bidrager med et mindre årligt beløb til at holde drænene rene. 

Det andet forslag hvor vi selv leder vandet væk på egen grund koster omkring 250.000, - kr. 

Foreningen har på nuværende tidspunkt ikke økonomi til at gennemføre nogle af de to tilbud, på grund af 

stigende kraftig stigende udgifter på alle områder, og vi har en stamvej der hver vinter udgør et meget stort 

problem for os alle, så bestyrelsens holdning er at vi i første omgang prioritere stamvejen. 

Bestyrelsen er enige om at den reetablering af gamle grøfter tilbuddene reelt drejer sig om vil være en god 

ide, og vores nuværende holdning kun er et spørgsmål om økonomi. Den pågældende prioritering er 

selvfølgelig op til generalforsamlingen. 


